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Lluís Fernández- Alá: 'Volem que el Barça torni a ser dels socis'

El precandidat santcugatenc a les eleccions del FC Barcelona
Lluís Fernández- Alá ha explicat al programa 'Esport en
Marxa' que un dels objectius principals és que 'el Barça torni
a ser dels socis i que tothom s'hi senti representat'. 'Tenim una
xarxa de col·laboradors estesa per tot Catalunya amb un
ampli suport per ser una candidatura alternativa al passat'.
Fernández-Alá donarà a conèixer en els propers dies els noms
de l'àrea esportiva i d'altres integrants de la precandidatura. 

Lluís Fernández- Alá ja fa més d'un any que prepara la precandidatura al FC Barcelona. Fernández- Alá
defineix com "taca d'oli" el moviment de la seva precandidatura per tot Catalunya amb diferents punts de
recollida de signatures per passar el tall i convertir-se en candidat.

"Sense ser un gran conegut com Laporta o Font, la meva candidatura vol ser una alternativa real i nova" diu el
santcugatenc. "Volem que les penyes, els socis i els diferents estaments del club siguin escoltats i recuperin la
seva identitat" argumenta Fernández-Alá.

Un dels punts destacats sobre l'àrea esportiva és el retorn d'Albert Benaiges a la direcció de la Masia. "És un
dels grans ideòlegs del planter i el volem al club" destaca Fernández- Alá. Sobre Messi "no hi ha cap debat
perquè ha de seguir al Barça sent el mirall dels joves del planter".

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/futbol/151482.html
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